

# **FOOT PATROL VOLUNTEER APPLICATION FORM**

**Veillez tourner la page pour la version française.**

**PLEASE PRINT CLEARLY**

Name: \_\_\_\_\_

Student Number: \_\_\_\_\_ Preferred Language: Français / English

Email Address: \_\_\_\_\_

Phone Number: (during the school year) (        ) \_\_\_\_\_

Address: (during the school year) \_\_\_\_\_

Phone Number: (during the summer) (        ) \_\_\_\_\_

Address: (during the summer) \_\_\_\_\_

Your program and your intended graduation date: \_\_\_\_\_

1. How did you hear about Foot Patrol?

\_\_\_\_\_

2. Why do you want to be a patroller with the University of Ottawa Foot Patrol?

\_\_\_\_\_

3. Have you ever been a volunteer for Foot Patrol or a similar Walk Safe Program before? If so, where?

\_\_\_\_\_

4. Foot Patrol operates in all weather conditions. Are you able to patrol in any weather condition? (i.e. rain or snow)

Yes: \_\_\_\_\_ No: \_\_\_\_\_ If no, why? \_\_\_\_\_

5. Are you bilingual (EN/FR)? (You are not required to be bilingual to volunteer)

\_\_\_\_\_

6. Are you able and willing to commit 3 hours/week to volunteer at Foot Patrol?

\_\_\_\_\_

If accepted as a Foot Patrol candidate, I understand that I will have to pass a police background check, pass an interview, and then attend a training session before becoming a member. I also understand that upon becoming a member, I will be required to sign a contract.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

# **FORMULAIRE D'INSCRIPTION DE BÉNÉVOLAT POUR LE SERVICE DE RACCOMPAGNEMENT**

**Please turn over for the English version.**

**VEUILLEZ ÉCRIRE EN TOUTES LETTRES**

Nom: \_\_\_\_\_  
Numéro d'étudiant: \_\_\_\_\_ Langue de préférence: Français / English  
Courriel: \_\_\_\_\_  
Numéro de téléphone: (pendant l'année scolaire) ( ) \_\_\_\_\_  
Adresse: (pendant l'année scolaire) \_\_\_\_\_  
Numéro de téléphone: (pendent l'été) ( ) \_\_\_\_\_  
Adresse: (pendent l'été) \_\_\_\_\_  
Programme d'étude et date de l'obtention du diplôme: \_\_\_\_\_

1. Comment avez-vous entendu parler du Service de raccompagnement?  
\_\_\_\_\_
2. Pourquoi souhaitez-vous être patrouilleur(euse) du Service de raccompagnement de l'Université d'Ottawa?  
\_\_\_\_\_
3. Avez-vous déjà fait du bénévolat pour un service de raccompagnement ou à un programme de raccompagnement semblable? Si oui, où?  
\_\_\_\_\_
4. Le Service de Raccompagnement fonctionne dans toutes conditions climatiques. Pouvez-vous patrouiller dans n'importe quelle condition climatique? (Ex. la pluie or la neige)  
Oui: \_\_\_\_\_ Non: \_\_\_\_\_ Si non, pourquoi? \_\_\_\_\_
5. Êtes-vous bilingue (EN/FR)? (Il ne faut pas être bilingue pour pouvoir être bénévole dans notre service) \_\_\_\_\_
6. Seriez-vous apte et prêt à vous engager à faire 3 heures de bénévolat par semaine dans notre service? \_\_\_\_\_

Si je suis accepté comme candidat pour un poste au Service de raccompagnement, je comprends que j'aurais à passer une vérification de sécurité, une entrevue et assister à un cours de formation avant de pouvoir devenir membre. Je comprends aussi qu'en devenant membre, j'aurais à signer un contrat.

Signature: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_